
Zápisnica č. 4/2020 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 15. 10. 2020 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Otvorenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva OPK Čadca   

3. Plán činností odborných komisií do konca roka 2020  

4. Diskusia a rôzne 

5. Záver  

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda organizácie JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/ 

Predseda OPK Čadca spolu s predsedami jednotlivých odborných komisií prerokovali činnosť 

predstavenstva od uplynulého zasadnutia. Predseda skonštatoval, že úlohy z posledného 

zasadnutia P-OPK sú splnené. Predsedovia odborných komisií zhodnotili činnosť od posledného 

zasadnutia.  

- Strelecká komisia- predseda SK informoval o zrušení plánovaného preteku Hubertova puška 

(COVID- 19), na základe  zrušenia všetkých streleckých pretekov pod záštitou SPK.  

- Kynologická komisia- predseda KK zhodnotil vysoký záujem o skúšky PUP, k dnešnému dňu 

boli zorganizované FSMP, BL, PF. Naznačil, že bude potrebné navýšiť štartovný poplatok na 

BL, nakoľko RgO Kysúc  fakturuje poplatok za využívanie brlohu vo výške 20 € -1 osoba 

(pes) / 1 hod.  

- Podpredseda OPK- pán L. Kozub- informoval o konaní záverečných poľ. skúšok v OPK 

Žilina, kde nám nezištne vyšla v ústrety, nakoľko v priestoroch  gymnázia skúšky neboli 

povolené. Skúšky prebehli úspešne. 19.9. 2020 bol spustený druhý poľovnícky kurz v tomto 

roku ( CA/2020/2), nakoľko sa sprísnili opatrenie súvisiace s COVID-19, posledný víkend 

teoretickej prípravy budú mať kandidáti tému „poľovnícke strelectvo“ odprednášanú na 

strelnici Zákopčie.  

- Poľovnícka komisia- predseda PK- podal informácie zo zasadnutia Chovateľskej rady, a tiež 

ako zástupca OPK na OÚ informoval o aktuálnom dianí na OÚ ( schvaľovanie PCHaL malej 

zveri, atď..)  



- Osvetová komisia- informovala vedúca kancelárie ( v zastúpení Ing. Milana Franeka, ktorý sa 

zasadnutia nezúčastnil)- v spolupráci s Kysuckým múzeom je od dnes, od 15.10.2020, 

otvorená pre verejnosť výstava „Príroda Kysúc a život v nej“, kde je prezentované poľovníctvo 

na Kysuciach, a tiež poľovnícke organizácie OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc. Predbežný termín  

zverejnenia je do 31.1.2021, termín sa v súvislosti s korona vírusom môže zmeniť. P. Ing. 

Franek aktívne pripravuje poľovnícky ples, plánovaný na 13.2.2021, kde má zabezpečené 

základné aspekty ako hudba, sála a catering. V súvislosti s blížiacimi sa termínom plánuje 

zvolanie osvetovej komisie.  

 K bodu 3/  

Predsedovia odborných komisií jednotlivo predstavili plán podujatí do konca roka 2020 : 

- JUDr. Tomáš Kristek- strelecká komisia- kontrolné streľby pre nezaradených presúvame na 

jar v roku 2021, keďže momentálne opatrenia zakazujú združovaniu sa viac ako 6 osôb. 

Taktiež strelecká príprava kandidátov oboch kurzov sa zorganizuje v jarných mesiacoch 

budúceho roku.  

- S. Pastva – kynologická komisia- pre veľký záujem sa uskutočnia PF II. ( termín- 

24.10.2020), plánované sú i Duričské skúšky, pravdepodobne viac termínov ( dôvod- 

opatrenia COVID-19), termíny budeme približne aktualizovať a informovať o nich 

záujemcov.  

- Predseda OPK požiadal o stav financií k dnešnému dňu 

- Vedúca kancelárie – stav financií ku 15.10.2020 – pokladňa 473,73 €, účet- 23 934,75€.  

Ďalej predseda OPK navrhol každoročne vyčleniť z rozpočtu na účet FRZP napríklad 2 000 €. 

Tiež navrhol zorganizovanie spoločného zasadnutia Predstavenstva OPK a Predstavenstva SPZ 

RgO.  

K bodu 4/ 

Predseda OPK informoval o tvorbe účtu Fondu rozvoja a zveľaďovania poľovníctva. Podal 

informácie o žiadosti podpory k  projektu „Diviačia zvernica Rudinská- Na doline“ – PZ Tri 

kopce Rudina. Navrhol financovanie projektu vo výške 80% z OPK ( FRZP)  a 20 % 

samofinancovanie PZ. K záveru projektu bude potrebné vydokladovanie financií poskytnutých 

z OPK. Ďalej podotkol, že zvernica by mala slúžiť predovšetkým členom OPK- či už na 

tréningy, ale i na organizáciu skúšok PUP.  

Podpredseda OPK dodal, že v zmysle prevádzkového poriadku bude potrebné vytvoriť cenník 

využívania služieb vo zvernici.  

Uznesenie č. 1 :  Predstavenstvo OPK jednohlasne schvaľuje spolufinancovanie projektu „ 

Diviačia zvernica Rudinská – Na doline“ vo výške 80% z celkového rozpočtu projektu.  

  Z: Silvester Pastva, predseda kynologickej komisie 

 

Úloha č. 1 : Návrh zmluvy k financovaniu projektu Diviačej zvernice Rudinská- Na doline“ 

medzi OPK Čadca a PZ Tri kopce Rudina. 

 

Uznesenie č. 2 : Predstavenstvo OPK schvaľuje výrobu a tlač prezentačných výrobkov ( stolový 

kalendár, nástenný kalendár, minidiár, pero ) pre členov Predstavenstva OPK a SPZ RgO ( 

v počte 20 ks).  



Úloha č. 2 : Zabezpečenie prezentačných výrobkov. 

        Z : Silvester Pastva a vedúca kancelárie  

 

K bodu 5/    

Predseda OPK Čadca  v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie 

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Daniela Gáliková  

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


